
Naar aanleiding van de vergadering van de raadscommissie sociaal domein sport en onderwijs van 
donderdag 27 januari 2022 heeft de raadsfractie Lokale Realisten nog een  aantal vragen aan het 
college .

De vragen gaan over het voorstel mbt krediet voor dakrenovatie van sporthal Molenbroek .

Vraag 1
Wie heeft in 2017 het besluit genomen over de vervanging van het dak van hal 2 van sporthal 
Molenbroek en wat hield het besluit in ?

Vraag 2 
Zijn er 2017 onderzoeken uitgevoerd naar de lekkage problemen van het dak van hal 2 en kunnen we 
de onderzoeksgegevens inzien ?

Vraag 3 
Zijn er in 2017 aanbevelingen gedaan welke oplossingen er waren om de lekkageproblemen op te 
lossen en  welk type dakbedekking hiervoor het meest geschikt was . Indien aanwezig een eventueel 
rapport toevoegen bij de beantwoording .

Vraag 4
Wie heeft in 2017 besloten om niet voor een duurzame oplossing te gaan voor de vervanging van het 
dak ?

Vraag 5
In het nu gevraagde budget is geen bedrag opgenomen voor advies , begeleiding en eindcontrole wie 
gaat dit doen ?

Vraag 6
Hebben we nu als het gevraagde budget ter beschikking wordt gesteld dat alles wordt opgelost met 
een gedegen garantie .

Graag deze vragen beantwoorden voor de raadsvergadering van 17 februari .
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